
Notat  

Båttrafikk farled ved Geitelva i Loppa. 

 

Det ble tidlig i prosessen med etablering av søknad om lokalitet på Geitelva avklart at anlegget ville 

kunne komme i berøring med nærliggende farled.   

Som en konsekvens av dette ble det kaldt inn til et teamsmøte med Kystverket den 13.01.2022 for å 

få en avklaring rundt dette.  

Farleden trafikkeres av hurtigbåt fra Boreal i LoppaXpressen og fergeruten SørTverrfjord-Bergsfjord-

Øksfjord. Til stede i dette møte var Ruben Alseth og en nautiker fra Kystverket, Steinar D Eriksen fra 

Akvaplan og Jonny Opdahl fra Cermaq. 

Kystverket hadde en del spørsmål rund hvorfor slik plassering og om det ble diskutert muligheter for 

endringer sett i forhold til nærheten til farleden.  

I møtet ble alle spørsmål besvart, og det ble enighet om at Cermaq kunne fremme søknad i henhold 

til kart vedlagt søknaden. Kystverket anså det som rimelig at det kunne tillates at anleggets ene 

hjørne kunne ligge litt innenfor farledsgrensene da dette var et mindre trafikkert område og det ville 

være Cermaq sin plikt å merke anlegget godt.  

 


